
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 11. januar 15 

 

Dagsorden: 

1. Generalforsamling 
2. Regnskab 
3. Eventuelt 

Ad. 1 

Generalforsamling torsdag d. 19. februar 15 kl. 19 i Cafetutten. Klubben er som sædvanlig vært 
ved et lille traktement efter generalforsamlingen. 

Indkaldelse til generalforsamlingen udsendt sammen med kontingentopkrævningerne. 

 

Ad. 2 

Regnskabet for 2014 gennemgået og underskrevet af bestyrelsen. Vi kommer ud med et pænt 
overskud dette år. 

Ad. 3 

Sponsormiddag d. 1. marts, sammen dag som klubmesterskab i spring. Vi skal gerne have alle 
sponsorskilte op til denne dato. Aase rykker Henrik Tærsker for folie (er gjort og han har lovet at vi 
får det ultimo jan. Primo febr.) 

 

Skulderklappokalen: Forskellige emner blevet drøftet – vi vedtog at indstille Gitte Olsen, Errindlev. 
En rytter, der trods sygdom, stadig er aktiv rytter. 

 

Fastelavn: Bliver søndag d. 8. februar 15. Ungdomsrepræsentanterne og Hannibal står for dette 
arrangement.  

 

Kørselstilskud: Ann Cecilie har søgt om kørselstilskud til stævne på Fyn. Enighed om at hjælpe med 
et tilskud på 500 kr. 

 

Rangliste: Pokaler skal afleveres til Hannibal. Fra år 2014 bliver det en roset med ”graverng” i 
stedet for plaketter. 

 

   



 

 

Forslag til Dansk rideforbund om ændring af 70‐års reglen. Vi drøftede hvordan det skal 
fremlægges på repræsentantskabsmødet. Vi blev enige om at lave en video om emnet og så blot 
svare på spørgsmål ved mødet. (Maria og Rikke) 

 

Klubben fylder 40 år i år. Forskellige tiltag drøftet. Vi vil prøve at få en dressur/springrytter med 
træner til at komme og lave en klinik. 

Ved klubmesterskab i spring 1. marts deltager deltager LSP også,  da de ikke har så mange 
springrytter. 

 

Ref.  

Aase 

Næste bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen. 

Randi og Hans Storm inviteres til en drøftelse af Hipoandens fremtidige eksistens. 

 

 


